
Moderata initiativ bär frukt

Det är positivt att den nya majoriteten i Håbo kommun fortsätter med det projekt från 
föregående mandatperiod som Moderaterna tog initiativ till, nämligen 
Demokratidagen, där ungdomar får träffa politiker och utarbeta konstruktiva förslag. 
Den stora insats som Nina Lagh och tidigare kommundirektören Maria Åberg gjorde 
för att driva på detta projekt visar nu resultat som Socialdemokraterna kan glädja sig 
åt. Ett bra exempel är bygget av skateparken som nu har kommit igång och som från 
början var ett förslag från ungdomarna själva. Tidigare år har demokratidagen bl.a. 
resulterat i sänkta busspriser.
Kan vi få fler unga engagerade i samhällslivet i Håbo är det en stor vinst för hela 
kommunnen och för framtiden. 
Vi hoppas också att man fortsätter satsa på den populära ungdomsgården Verkstan 
som erbjuder en bred verksamhet, men som behöver utvecklas. Här har inte 
Socialdemokraterna och Bålstapartiet stakat ut någon gemensam viljeriktning och vi 
vill gärna ha besked om hur man vill ge Håbos unga en mer meningsfull fritid.
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